



  
NINA  
HOSPITALITY  
如心酒店集團

HKGCC MEMBERS EXCLUSIVE OFFERS  
香港總商會會員專享禮遇



*Christmas*  
EARLY BIRD OFFERS  
聖誕早鳥優惠

**20% Discount on Festive Lunch and Dinner at I-O-N**  
I-O-N 節日午餐及晚餐 8 折

**10% Discount on Nina Patisserie's Festive Delights**  
Nina Patisserie 甜蜜聖誕系列 9 折

**I-O-N**  
CAFÉ · BAR

Central Market 中環街市  
☎ 9141 5863

Kwun Tong 觀塘  
☎ 3968 8833 ☎ 6793 4223

Lunch: 15% Off  
午餐 85 折  
Dinner: 20% Off  
晚餐 8 折

Wong Chuk Hang 黃竹坑  
☎ 3968 8222 ☎ 6508 0975

Lunch Buffet: 20% Off  
自助午餐 8 折  
Dinner Buffet: 25% Off  
自助晚餐 85 折

**Terms & Conditions:**

HKGCC members must present a valid membership card / e-membership card to enjoy the offers. Christmas Early Bird offer is valid until 17 December 2022. The other offers are valid until 31 January 2023. Offer at I-O-N is applicable on food only. The above offers are not applicable to e-shop order. Offers cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers. In case of any disputes, the decision of Nina Hospitality Company Limited shall be final.

**條款及細則:**

香港總商會會員必須出示有效會員證以享用優惠。聖誕早鳥優惠有效期至 2022 年 12 月 17 日。其他優惠有效期至 2023 年 1 月 31 日。I-O-N 之優惠只適用於食品。以上優惠不適用於網上商店。優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。如有任何爭議，如心酒店集團保留最終決定權。